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Klub Radnych Kraków, dnia 13 kwietnia 2022 roku 

,,Kraków dla Mieszkańców" KANCELARIA. RADY I\'iitwTA 
KRAKOWA 

SEKRETARIAT 

Dotyczy: 

Poprawka nr 1 do druku numer 2641 

wpłynęło 
2022 -04 1 3 dnia: 

Nr .................................................................. ... . 

Podpis ............................................................... . 

zmiany uchwały nr XLV/1197/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

takiej opłaty 

1. Z treści uchwały skreśla się z § 1 punkt 1 oraz punkt 2. 
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2. Dotychczasowy punkt 3 w§ 1 staje się punktem 1. 

,, � k,.,._ 3. Dotychczasowy punkt 4 w § 1 staje się punktem 2. {ft/vf!J I 
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UZASADNIENIE 

Z projektu zmieniającego uchwałę nr XLV /1197 /20 usuwa się punkty dotyczące 
podwyżek cen za odbiór śmieci dla mieszkańców. W związku z tym punkty dotyczące 
nieruchomości w częściach, których nie zamieszkują mieszkańcy, zmieniają swoją numerację. 

Kryzys związany z pandemią koronawirusa, galopująca inflacja i wreszcie wojna w Ukrainie, 
która potęguje wzrost cen i skutecznie zniechęca do wizyt zagranicznych turystów - wszystko 
to coraz mocniej odbija się na portfelach mieszkańców naszego miasta. Trudny czas, kiedy 
pogarsza się sytuacja materialna coraz większej grupy Krakowian, jest najgorszym możliwym 
momentem, żeby dodatkowo obciążać ich domowe budżety podwyżkami opłat za wywóz 
śmieci. 
Finansowa luka w krakowskim systemie gospodarki odpadami jest faktem. Jednak 
rozwiązywanie tego problemu poprzez sięganie do portfeli mieszkańców, tak bardzo już 
obciążonych rosnącymi kosztami życia, powinno być ostatecznością. Najpierw należy podjąć 
wszelkie inne możliwe kroki. Mimo wielu apeli nie przeprowadzono dotąd audytu systemu, 
dzięki któremu można by znaleźć oszczędności, podobnie jak nie podjęto próby jego 
weryfikacji i uszczelnienia w celu bardziej rzetelnego i sprawiedliwego egzekwowania opłat. 
Niewykluczone, że zastosowanie obu tych rozwiązań łącznie doprowadziłoby do 
samobilansowania się systemu. Gdyby jednak nawet to nie pomogło, pozostaje możliwość 
wypełnienia luki finansowej poprzez dołożenie środków wprost z budżetu miasta. A to 
ostatnie wciąż jest krokiem lepszym niż podwyżki nakładane na mieszkańców, którzy już są w 
trudnej sytuacji. 
Mając na uwadze powyższe, wnioskodawcy wnoszą o poparcie poprawki. 


